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编辑推荐

充满着爱恨情仇的张力，但又优雅精致如简?奥斯丁，达到了浪漫小说的一种极致。
——《时代》周刊
梅尔精致、微妙的笔触使得这套令人惊奇的小说超越了恐怖悬疑文学的局限而跻身于**
秀青少年小说之列。
——美国亚马逊网站
有若即若离的情感纠葛，有一波三折的冒险历程，有瑰丽奇异的超凡想象，有惟妙惟肖
的场景描写，有惊心动魄的阅读快感，也有直击心灵的温情慰藉。
——《纽约时报》
请不要将这个故事仅仅当成一场不可思议的爱情历险，如若你在个人感情的旅途中触动
到类似感觉的话，它更是一段为你所谱写的纯净爱情乐章的暮光传奇。
——饶雪漫
“你香甜独特的气息是引领我爱你的线索，但我*浓烈的爱意却只能用死亡来演绎。”梅
尔细腻连贯的讲述足以唤起你冻结的青春感觉。
——安意如
梅尔笔下灰姑娘般的传奇如同日出时还未落下的月亮，既清新又朦胧，在这个被科技和
高楼剥夺了灵性的世界里，特别可贵。
——田原

内容简介

Deeply romantic and extraordinarily suspenseful, TWILIGHT, NEW MOON, ECLIPSE,
BREAKING DAWN and THE SHORT SECOND LIFE OF BREE TANNER capture the struggle
between defying our instincts and satisfying our desires. This stunning set makes the perfect gift for
fans of this bestselling vampire love story.

作者简介



Stephenie Meyer graduated from Brigham Young University with a degree in English Literature,
and she lives with her husband and three young sons in Arizona. She is the author of international
bestsellers TWILIGHT, NEW MOON, ECLIPSE, BREAKING DAWN, THE SHORT SECOND
LIFE OF BREE TANNER and THE HOST.
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媒体评论

Praise for Eclipse:
"Move over, Harry Potter." - USA Today
"Has a hypnotic quality that puts the reader right inside thedense, rainy thickets of [Forks]" - People
Magazine
"The legions of readers who are hooked on the romantic strugglesof Bella and the vampire Edward
will ecstatically devour this thirdinstallment" - Publishers Weekly
"[Stephenie Meyer is] the world's most popular vampire novelistsince Anne Rice" - Entertainment
Weekly
"Meyer's trilogy seethes with the archetypal tumult ofstar-crossed passions, in which the
supernatural element serves asa heady spice." - The New York Times
Praise for New Moon:
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